
Ook vorig jaar waren het vooral de wederkerende zaken die het bestuur bezig hielden. 
Noorderpark en alles wat daar aan vast zit, en meer nog, los gaat 
Relatie met Stadsdeel  
Volewijckers en DWV 
Floraparkbad 
Marjoleinterrein 
Overhaal 
 
Het zijn de zaken die al meerdere jaren op de agneda staan en onze aandacht behoeven.  
Voortgedreven door de commissie Oost-westverbindingen heeft met name Pieter Hettema veel tijd 
gestopt in overleg met het Stadsdeel. Naar onze mening wordt er te gemakkelijk kapvergunningen 
verleend en te weinig aandacht besteed aan zaken als ontwatering en ontsluiting. Het bestuur 
accepteert de geschetste plannen voor beide delen van het Noorderpark,  een Engels aandoend park 
met ruimte voor evenementen, maar dringt aan op behoud van een fors aantal bomen. Niet altijd 
strookt dat met de zienswijze van de commissie, maar er is een goed overleg en het contact met het 
Stadsdeel is nu kort en productief. De ingang aan de westzijde Buiksloterdijk wordt minder 
monumentaal. 
 
We vragen ook over andere onderwerpen aandacht van ambtenaren en bestuurders. De 
verkeerssituatie, maar daar is nog geen aanvullende bebording uit gevolgd. We zien dat bewoners 
fantasievolle methoden vinden om het verkeer af te remmen. Wel wijzen we er op dat de weg geen 
speelterrein is. Er moet een goede balans komen tussen veiligheid en ontsluiting. 
 
De sloot achter Buiksloterdijk Oost is vervuild, de doorstroming is onvoldoende en het wordt hoog 
tijd dat er gebaggerd wordt. Het heeft ons veel tijd gekost om uit te vinden wie waar 
verantwoordelijk voor is en vervolgens de juiste instanties in de juiste volgorde aan het werk te 
zetten. Dat is nu gelukt. De duiker wordt schoongemaakt en de sloot uitgebaggerd. 
 
Door de financiele problemen van de gemeente en het Stadsdeel zijn allerlei plannen heroverwogen. 
Voorlopig gaat de verhuizing van DWV naar de Volewijckers niet door. Het bestuur nam hier een 
gematigd standpunt in. Verhuizing is goed, mits aan aantal voorwaarden wordt voldaan. De 
meerderheid van de klankbordgroep had een negatief standpunt. Klaarblijkelijk kost het teveel om 
aan de aanvullende voorwaarden te voldoen en ook tussen de besturen van de twee 
voetbalverenigingen boterde het niet. We denken niet dat nu definitief besloten is de verhuizing te 
laten vallen. 
 
De plannen ten aanzien van het Floraparkbad zijn ook aanzienlijk versoberd. Het zwembad wordt op 
de huidige lokatie herbouwd. Het binnenbad op de plek van het huidige buitenbad. Toit onze 
teleurstelling zijn slechts twee 25-meter baden ingetekend terwijl het 50 meter bad ook intensief 
gebruikt wordt. We hebben het Stadsdeel gevraagd dat besluit te heroverwegen. 
De huizen schieten de grond uit op het Marjoleinterrein. We hebben ernstige zorgen over de 
ontsluiting van deze wijk naar de Floraweg. Onze zienswijze wordt niet gedeeld. We houden het in de 
gaten.  
 
Hoe een kleine kwestie vele mensen kan bezig houden. Het water achter Buiksloterdijk West is al 
jaren door middel van een stuw afgesloten. En dat terwijl verschillende bewoners sinds jaren een 
bootje hebben en nu beperkt worden in hun vaargebied. Ook dit blijft voortdurend hangen omdat de 
ambtenarij dit niet belangrijk vindt en er ook geen geld voor is gereserveerd om een overhaal aan te 
brengen, waar kleine bootjes met de hand overheen kunnen worden getrokken. 
 
Wij vinden het belangrijk dat alle bewoners op de hoogte blijven van de lopende zaken en ook 
kunnen reageren op de standpunten van het bestuur. Om snel en eenvoudig te kunnen 



communiceren en nieuwsberichten te kunnen verzenden verzoeken wij u vriendelijk uw email adres 
te sturen aan info@buiksloterdijk.org. 
Bezoek ook regelmatig onze site. 
 
Het bestuur 
 
 
 
 
 
 


